

TTU Overseas Chinese students and International students Scholarship/Financial Aid

Eligible applicants :

1. Overseas Chinese students : Overseas Chinese students and students from Hong Kong and Macau who have been granted admission by the University Entrance Committee for Overseas Chinese Students, as well as overseas Chinese students that were directly recruited by TTU.
2. International students : In compliance with Article 2 and Article 3 of the MOE “ Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan. (Dual/Joint degree Students and Exchange students are excluded)

- **Student Scholarship/Financial Aid for Undergraduate program :**
Total tuition fees with 25% off for four academic years

Grade	Scholarship	Scholarship continuation requirements
Freshman	50% off on tuition fees for 1 st and 2 nd semesters	<ol style="list-style-type: none"> 1. Must achieve an average grade score of 65 points above and moral conduct 82 points above in the previous academic year. 2. 50 % of credit-hour courses passed.
Sophomore	30% off on tuition fees for 1 st and 2 nd semesters	
Junior	20% off on tuition fees for 1 st and 2 nd semesters	
Senior	10% off on tuition fees for 1 st and 2 nd semesters	

- **Student Scholarship/Financial Aid for Graduate Program :**

	Scholarship	Scholarship continuation requirements
Master Program	NT\$25,000 per semester	<ol style="list-style-type: none"> 1. Must select at least 6 credit-hour courses per semester. 2. Must achieve an average grade score of 75 points above and moral conduct 80 points above in the previous academic year. 3. Awarding Duration: Maximum 4 semesters
Ph.D. Program	NT\$30,000 per semester	

- For Master’s/ Ph.D. program applicants can also apply for an additional Financial aid (Academia-Industry Research Project), up to NT\$ 20,000 per semester .(granted for four months, up to \$5,000 per month)

➤ For more information, please refer to the website of TTU Admissions

大同大學海外華裔學生與外國學生 獎助學金

適用對象：

- 一 海外華裔學生：係指經由海外聯合招生委員會錄取分發，或由本校自行招收就讀學士班、碩士班、博士班之僑生及港澳學生
- 二 外國學生：係依教育部外國學生來臺就學辦法第二條、第三條所規範，但不包括雙聯學位生與交換生。

• 學士班獎學金：四年總學費**75%**優惠。

年級	獎學金	續領資格
一年級	上、下兩學期學費 50% 優惠減免	
二年級	上、下兩學期學費 30% 優惠減免	1 、上一學年度學業成績平均皆在 65 分以上 2 、二分之一以上學分及格 3 、上一學年度操行成績皆達 80 分以上
三年級	上、下兩學期學費 20% 優惠減免	
四年級	上、下兩學期學費 10% 優惠減免	

• 碩士班/博士班獎助學金：

	獎學金	續領資格
碩士班	每學期獎學金 25,000 元	1 、每學期至少修習 6 學分 2 、前一學期學業成績平均達 75 分以上。 3 、操行成績達 80 分以上 4 、至多領取 4 學期
博士班	每學期獎學金 30,000 元	

- 碩士班/博士班，可另申請助學金(產學研究計畫津貼補助)，每學期至多**20,000**元(分**4**個月領取，每個月至多**5,000**元)。

➤ 詳細資訊可至本校招生資訊網查詢。